
Сенад Шепић 

Тражио да се упути ургенција Савјету министара БиХ, Влади Федерације БиХ, Влади 

Републике Српске, Влади Брчко Дистрикта БиХ, владама кантона у Федерацији БиХ  и 

ентитетским министарствима за достављање одговора на питање постављено на 64. 

сједници Представничког дома, одржаној 13.03.2014. године. Питање гласи: – „На 

основу којих принципа и критеријума владе на свим нивоима власти у БиХ доносе 

одлуке о финансијској подршци и субвенцији државним и приватним предузећима у 

БиХ? 

Молим да ми доставите списак и износе свих државних и приватних предузећа која су 

финансијски подржали Савјет министара БиХ, владе ФБиХ и РС-а, владе кантона у 

ФБиХ и Влада Брчко Дистрикта БиХ у периоду актуелног мандата 2010 – 2014. 

године.“ 

 
 


